
Pabianice, 18 kwietnia 2006 r.
Komisja Oświaty 
i Wychowania

PROTOKÓŁ NR 3/66/06

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania
Rady Powiatu Pabianickiego

w dniu 18 kwietnia 2006 r. o godz. 14.00
w ,, Sali Kominkowej” Starostwa Powiatowego w Pabianicach

Ad. 1
Posiedzenie  otworzyła   Przewodnicząca  Komisji   p.  Halina  Bakus,  która  powitała 

członków komisji oraz gości (lista obecności w załączeniu załącznik nr 1). 

Ad. 2
Przewodnicząca  Komisji  przedstawiła  porządek  posiedzenia  (załącznik  nr  2),  

a następnie poddała go pod głosowanie. Wynik głosowania był następujący:
za – 6 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujący się – 0 osób.

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3
Dotyczy punktu: informacja Członka Zarządu Powiatu Pabianickiego  p. Haliny Fisiak 

o pracach Wydziału Oświaty i Wychowania wykonanych w okresie między komisjami 
W imieniu  p. Haliny Fisiak w/w informację przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty 

i Wychowania – p. Marian Lorenczak, który poinformował iż w okresie od 30 marca 2006 r. do 
18 kwietnia 2006 r. wydział zajmował się następującymi zagadnieniami:

1) Stanowiskiem  dyrektorów  szkół  w  sprawie  pomocy  przy  przeprowadzeniu  nowej 
matury.

2) Powołaniem Komisji Konkursowej w sprawie wyboru nowego dyrektora w II LO.
3) Narada z dyrektorami i nauczycielami w kwestii opracowania zapotrzebowania na sprzęt 

sportowy.
4) Na wniosek Wojewody została wprowadzona uchwała w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli.
5) Udział  w  zebraniach  sprawozdawczo  –  wyborczych  w  Konstantynowie  Łódzkim  i  

w Pabianicach.
6) Nabór do szkół ponadgimnazjalnych jest w toku oraz arkusze organizacyjne są w fazie 

przygotowań przez dyrektorów szkół.
P. Irena Grenda poprosiła o przybliżenie tematu dotyczącego zakupu sprzętu sportowego 

 Starosta – p. Grzegorz Janczak poinformował, iż pojawiły się sygnały, że w szkołach 
brakuje  sprzętu  sportowego  i  dlatego  Zarząd  postanowił  przeznaczyć  na  ten  cel  środki 
finansowe pochodzące z nadwyżki budżetowej. 

P.  Waldemar Flajszer  poprosił  o  przybliżenie  tematu dotyczącego powołania  nowego 
dyrektora w II LO. 

P.  Naczelnik  poinformował,  iż  tylko  jedna  osoba  przystąpiła  do  konkursu.  Dodał,  iż 
konkurs nie został rozstrzygnięty i w najbliższym czasie Zarząd podejmie decyzje czy zostanie 
ogłoszony nowy nabór na to stanowisko.
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Ad. 4
a)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektów  uchwał  w  sprawie  przeznaczenia  części 
nadwyżki  budżetu  Powiatu  Pabianickiego  za  2005  rok  oraz   zmian  budżetu  Powiatu 
Pabianickiego na 2006 r.
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego –  
p. Elżbieta Piekielniak.
W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca  Komisji  zaproponowała  głosowanie.  
Wynik głosowania był następujący:

za –  8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 0 osób,
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

b)
Dotyczy punktu: zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie  zmian budżetu Powiatu 

Pabianickiego na 2006 rok (kwota 315 940 zł).
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego –  
p. Elżbieta Piekielniak.

 Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego – p. Zbigniew Mencwal zapytał na jakim 
etapie jest realizacja uchwały dot. przekazania 100 000 zł na remont Hali Sportowej OBT na 
terenie MOSiR-u.

Wicestarosta  p. Grażyna Maślanka – Olczyk poinformowała, iż porozumienie jest na 
etapie  weryfikacji  przez  radce  prawnego  Starostwa.  Dodała,  iż  za  ok.  20  000  zł  zostaną 
wymienione okna w  hotelu na terenie MOSiR-u. 
W związku z  brakiem dalszych pytań Przewodnicząca Komisji  zaproponowała głosowanie.  
Wynik głosowania był następujący:

za –  8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 0 osób,
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

c)
 Dotyczy punktu: zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie  zmian budżetu Powiatu 

Pabianickiego na 2006 rok w związku z realizacją projektu ,,Nowa szansa dla Żaka”.
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego –  
p. Elżbieta Piekielniak.
W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca  Komisji  zaproponowała  głosowanie.  
Wynik głosowania był następujący:

za –  8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 0 osób,
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

d)
Dotyczy punktu: zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie  zmian budżetu Powiatu 

Pabianickiego na 2006 rok (kwota 354 000 zł).
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego –  
p. Elżbieta Piekielniak.

Starosta  –  p.  Grzegorz  Janczak  poinformował,  iż  po  rozmowach  z  Narodowym 
Funduszem  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej,  kwota  dotacji  dla  powiatu 
pabianickiego wyniesie 1 100 000 zł, natomiast kwota 354 000 zł będzie pożyczką Starostwa. 
W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca  Komisji  zaproponowała  głosowanie.  
Wynik głosowania był następujący:

za –  6 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 2 osoby,
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

e)
 Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektów  uchwał  w  sprawie  zmiany  Uchwały  

i Regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół  i placówek oświatowych prowadzonych przez 
Powiat Pabianicki  w 2006  roku.
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W/w  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawił  Naczelnik  Wydziału  Oświaty  
i Wychowania – p. Marian Lorenczak.
W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca  Komisji  zaproponowała  głosowanie.  
Wynik głosowania był następujący:

za –  8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 0 osób,
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

f)
 Dotyczy punktu: zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie  przyjęcia sprawozdania 

zarządu powiatu dotyczącego realizacji  współpracy z  organizacjami pozarządowymi w roku 
2005.
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Wicestarosta Powiatu Pabianickiego – 
p. Grażyna Maślanka – Olczyk.  
W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca  Komisji  zaproponowała  głosowanie.  
Wynik głosowania był następujący:

za –  8 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 0 osób,
projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad. 5
Dotyczy punktu: przyjęcie protokołu:  

Nr 3/65/06 z dnia 28 marca 2006 r.
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Komisji poddała w/w protokół pod 

głosowanie. Wynik głosowania był następujący:
za - 8 osób,     przeciw - 0 osób,     wstrzymała się - 0 osób,
protokół został przyjęty.

Ad. 6
Dotyczy punktu: Sprawy różne.
W tym punkcie głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego – p. Zbigniew 

Mencwal, który zapytał, czy Jubileusz 100 – lecia PTC zostanie wsparty finansowo ze środków 
budżetowych?

Starosta – p. Grzegorz Janczak odpowiedział, iż przekazane środki finansowe na ten cel 
będą pochodziły z nadwyżki budżetowej za 2005 r.

P. Irena Grenda zapytała, czy wśród dyrektorów szkół ponadgimnazjalnych jest  osoba, 
której kończy się kadencja oprócz dyrektora II LO.
         P. M. Lorenczak poinformował, iż  kadencja upływa również  p. Sławomirowi Wajdnerowi 
dyrektorowi Zespołu Szkół  Nr 1 w Pabianicach,  ale  w najbliższym czasie  Zarząd podejmie 
uchwałę w sprawie przedłużenia kadencji tej osobie na kolejne 5 lat.

P. Irena Grenda zapytała, czy częste przebywanie p. Wajdnera na zwolnieniach lekarskich 
nie wpłynie niekorzystnie na kierowanie szkołą?

Starosta – p. Grzegorz Janczak poinformował, iż nie było żadnych negatywnych opinii na 
temat pracy p. Wajdnera. Dodał, iż p. dyrektor uzyskał pozytywną opinie  Kuratora Oświaty.

Ad. 7
Dotyczy punktu: Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała radnym, gościom  i zamknęła  posiedzeniu.

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania:
/-/ Halina Bakus

Protokołowała: Michalina Kupska

Załącznik do wglądu w Biurze Rady.
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